
 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

         Θεσσαλονίκη, 20/04/2021 

Του:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 
 
ΠΡΟΣ:  Τoν κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων 
 
 
ΘΕΜΑ: «Ο παγετός σε Λάρισα και Φάρσαλα “έκαψε” βιομηχανική ντομάτα και 

αρακά» 
 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Σύμφωνα με ενημέρωση αγροτών της Λάρισας και σύμφωνα με ανάρτηση σε ιστοσελίδες 
του διαδικτύου, υπάρχει πρόβλημα με τα συμβόλαια των παραγωγών αρακά σε Λάρισα 
και Φάρσαλα. Το πρόβλημα προέκυψε, μετά την ζημιά που προκάλεσε η παγωνιά στις 8 
Απριλίου, σε 3.500 στρέμματα με αρακά, στην περιοχή της Χάλκης, όπου κάηκαν οι 
βλαστοί και τα άνθη. Επίσης, σοβαρές ζημιές υπέστησαν 4.500, περίπου, στρέμματα με 
βιομηχανική ντομάτα, κατά την διάρκεια του ιδίου φαινομένου, στις προαναφερόμενες 
περιοχές. Αν και οι εν λόγω εκτάσεις καλύπτονται με ασφαλιστήρια συμβόλαια (και επειδή 
σε τέτοιες περιπτώσεις υπεισέρχεται θέμα ανωτέρας βίας, οπότε δεν έχει επίπτωση εις 
βάρος του ο αγρότης), εντούτοις, τίθενται ζητήματα αποζημιώσεων των αγροτών, όσον 
αφορά στα έξοδα επαναφύτευσης, καθώς και απόδοσης των σχετικών προκαταβολών 
από τον ΕΛΓΑ, ώστε οι άνω παραγωγοί να μπορέσουν να ανταποκριθούν στα έξοδα που 
τους προκάλεσε η εν λόγω ζημιά στη νέα καλλιεργητική περίοδο. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
Προτίθεσθε, να προβείτε άμεσα σε δίκαιες εκτιμήσεις της ως άνω ζημιάς από το έντονο 
καιρικό φαινόμενο του παγετού, ώστε αφενός, να αποζημιωθούν όσοι αγρότες 
υπέστησαν ζημιές στις άνω αναφερόμενες εκτάσεις των περιοχών Χάλκης της Λάρισας 
και των Φαρσάλων, και αφετέρου, να δοθούν έγκαιρα οι σχετικές προκαταβολές από τον 
ΕΛΓΑ, ώστε οι άνω ζημιωθέντες παραγωγοί να μπορέσουν να ανταποκριθούν, κατόπιν 
της ζημιάς που υπέστησαν, στα έξοδα της νέας καλλιεργητικής περιόδου; 
 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
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